

Positively King's



International



Allegra Razai



Allegra, aged 17, is from the port city of Hamburg, in northern Germany. Allegra was a Sixth Form student at King's from 2022 to 2023, and she aspires to study Medicine at University.

When asked to describe King's in three words, Allegra chose "welcoming", "supportive", and "unique".

She said: "My family chose King's for me because it was a very welcoming school which accommodated international students and their needs. Everyone at King's seemed genuinely interested in me attending the school, which made me feel really appreciated!"

When asked what she feels makes King's a unique and special environment in which to study, Allegra said: "The school is so pretty, it is close to the town centre of Ely, and it works very closely with the Cathedral. I feel all these factors make it unique."

Allegra was a full-time boarding student in Hill House during her year at King's.

She said: "I felt very settled and happy. I loved my Boarding House – being surrounded by my friends and having so many supportive people around me made it feel like one big family living together. The facilities were great, and the staff were all amazing – especially Matron, who was like a big sister, and always there to support me."

Allegra's favourite subject at King's was Product Design, and outside the classroom, she enjoyed using the school gymnasium, Athletics, and playing Tennis.

Speaking about Product Design, she said: "It was so much fun. I had a great teacher, and there were so many different opportunities. I learnt things that I feel are useful in everyday life."

When asked about the teaching and learning at King's, Allegra said: "I was in the Sixth Form, so I was very much responsible for my own work, however my teachers were always on hand with help or support, if I needed it."

Describing the school food and mealtimes, Allegra said: "There was a huge range of different foods for all different preferences!"

Express your interest today at admissions@kingsely.org

Positively King's



International



Allegra Razai



Allegra (17) kommt aus der Hafenstadt Hamburg in Norddeutschland. Allegra war als Oberstufenschülerin (Sixth Form) von 2022 bis 2023 am King's und möchte gerne Medizin an der Universität studieren.

Bei der Frage, King's mit drei Worten zu beschreiben, wählt Allegra „offen“, „unterstützend“ und „einzigartig“.

Sie sagt: „Meine Familie hat King's für mich ausgewählt, weil es eine sehr offene Schule ist, die internationale Schüler aufnimmt und deren Bedürfnissen entgegenkommt. Jeder am King's schien ernsthaft an meinem Besuch interessiert zu sein und ich fühlte mich sehr willkommen.“

Auf die Frage, was King's zu einem einzigartigen und besonderen Ort zum Lernen macht, antwortet Allegra: „Die Schule ist wunderschön, das Zentrum von Ely ist nicht weit und es herrscht eine enge Zusammenarbeit mit der Kathedrale. Ich finde all diese Faktoren machen die Schule einzigartig.“

Allegra war als Internatsschülerin während ihres Jahres am King's Vollzeit im Hill House untergebracht.

Sie sagt: „Ich fühlte mich wie zu Hause und war sehr glücklich. Ich liebte mein Wohnheim. Dadurch, dass meine Freunde und so viele hilfsbereite Leute um mich herum waren, fühlte es sich an als ob wir als große Familie zusammen wohnen. Die Einrichtungen waren super und die Angestellten waren alle toll – besonders Matron, die wie eine große Schwester für mich war und mir immer geholfen hat.“

Allegras Lieblingsfach war Produkt-Design und außerhalb des Klassenzimmers ist sie gerne in die Turnhalle gegangen, hat Leichtathletik gemacht und Tennis gespielt.

Über Produkt-Design sagt sie: „Es hat so viel Spaß gemacht. Ich hatte einen tollen Lehrer und es gab so viele Möglichkeiten. Ich habe Dinge gelernt, die für das tägliche Leben nützlich sind.“

Über das Lehren und Lernen am King's sagt Allegra: „Ich war in der Sixth Form, also übernahm ich eine große Verantwortung für meine eigene Arbeit. Meine Lehrer waren jedoch stets in der Nähe, falls ich Hilfe oder Unterstützung brauchte.“

Über das Essen an der Schule und die Mahlzeiten sagt Allegra: „Es gab eine große Auswahl an verschiedenen Gerichten, so dass für jeden etwas dabei war.“

Express your interest today at admissions@kingsely.org